
Bestyrelsens beretning. 
 
Jeg vil gerne sige velkommen til vores eksterne revisor og alle fremmødte 
andelshavere. 
 
I året har vi fået følgende 3 nye andelshavere: 
 
Efter generalforsamlingen i 2015 konstituerede vi os i bestyrelsen, således: 

 Herluf Christensen, som formand 

 Flemming Odér, som næstformand 

 Dennis Lund, som sekretær 

 Niels Thorup, som kasserer 

 Daniel Mandelbaun, som bestyrelsesmedlem 

 Flemming Poulsen, som bestyrelsesmedlem 
Siden sidste generalforsamling er der udtrådt 2 medlemmer af bestyrelsen på 
grund af fraflytning fra Matosa, og disse blev i sommer erstattet af 
suppleanterne. 
 
Matosa’s årlige juletræsopsætning 1. søndag i advent forløb rigtigt godt med 
mange fremmødte, hvilket efterhånden gennem de seneste år er gået hen og 
blevet en rigtig god tradition. 
 
Bestyrelsen har i året, der er gået beskæftiget sig med: 

 Byggemøder og afleverings-forretning i forbindelse med 
fjernvarmekonvertering fra damp til hedtvand. 

 Afholdt 2 ekstraordinære generalforsamlinger for at få vedtaget 
udskiftning af vinduer i ejendommen. 

 Møde med 3 forskellige vindues-producenter sammen med rådgivere 
fra Geihede som vi har valgt som rådgivene ingeniører på 
vinduesudskiftning. I ejendommen til foråret. 

 Valg af vindues-leverandør efter udbud. 
 
Hoveridag. 
 
Efter tidligere generalforsamlings beslutning om betaling pr. måned til 
minimering af driftsudgifterne til ejendommen og tilbagebetaling til deltagende 
fremmødte, var det glædeligt igen i år at se fremmødte repræsentanter fra xx 
andele, vi fik udført: 

 Cykelskuret blev malet fertig indvendig. 

 Rengøring af forskellige faciliteter i kælderen. 

 Maling og efterspænding af legeplads. 

 Have-gennemgang, opsætning af telt til aftenens fest m.m. 
 
Efter hoveridagen var der igen i år Havefest med mange deltagere. 
 
Tak til alle de, der har udført et stort og frivilligt arbejde for foreningen i årets 
løb. 


